

环保系列

Environmental-friendly Series

WGS-30C



亨得利高压变压器

Hendery high voltage transformer

亨得利独立制造的高压变压器是WGS灭蝇器的核心，WGS-30C的变压器输出4000V，电网电流10mA以下，符合GB符合GB4706.1-2005《家用和类似用途电器的安全第1部分：通用要求》和GB 4706.76-2008《家用和类似用途电器的安全灭虫器的特殊要求》国家质量检测标准的要求。长时间工作温升始终在55°以下返修情况少之又少，可靠稳定。

The Hendery's self-developed high voltage transformer is the vital part of WGS fly catcher. Transformer output is 4000V. The electrical current is below 10mA. It conforms with the GB4706.1-2005 Safety of household and similar electrical appliances, Part one: common requires and GB 4706.76-2008 Safety of household and Similar electrical appliances, Special requirements for insect killers-National quality testing standards. For long working, its temperature rise is always below 25 °C. It is reliable, stable, and seldom needs to be reworked.

标准版



护网版



不沾网设计

Streamlined machine body

电网采用交流连续高压输出，没有静电存在，灰尘毛发和苍蝇残骸不会沾网。

The fly catcher applied ABS retardant plastic articles, high quality aluminium materials as supporting struct, it has nice appearance and creative novel fashion style.



防弹出装置

Anti-bounce device

透明挡板和滤板双结合下能完美地防止被击毙的苍蝇等飞虫残骸落到机外造成二次污染。

There are a transparent board and a filter plate providing double protection, they can prevent the dead bodies of the killed flying insects like flies to fall out of the machine and cause secondary pollution.



透明收集盒

Transparent collection tank

能提醒用户及时清理蚊蝇残骸，保持环境卫生。

It can remind the users to clean up the dead bodies of the mosquitos, flies or other insects in time, therefore we can keep the envrionment clean as well.

规格: Specification:

机身尺寸 Machine overall dimension	净重 Net weight	额定电压 Rated voltage	额定功率 Rated power	灯管尺寸 Fluorescent tube dimension	有效面积 Effective area
590*185*330mm	4.1KG	220V	45W	450mm	80-100m²